
Interpelácia č. 60/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia na chodník Ulica Pribinova. Kedy bude dokončený tento chodník? Vieme, že tam 

máme novú asfaltovú cestu, ale na chodník sa akosi pozabudlo. Podkladový betón, ktorý je 

tam, sa už pomaly rozpadáva. Takže, treba čím skôr reklamovať, prečo tam nie je asfalt. 

Vieme, že to je cesta III. triedy, takže to asi je štátna správa. 

 

PhDr. Čižmár: 

V rámci opráv a rekonštrukcií komunikácií v meste sa postupuje podľa plánu tak, ako to bolo 

prerokované na komisii výstavby, je vypracovaný pasport všetkých potrebných úsekov, ktoré 

či už v komunikáciách, alebo chodníkoch, ktoré je potrebné opraviť, zrekonštruovať. Ak mám 

dobrú informáciu, keďže to bolo schvaľované na poslednom mestskom zastupiteľstve, 

súčasťou tej 1. etapy chodník na Pribinovej nie je, ale je predpoklad, že bude zapracovaný do 

2. etapy, ktorá bude prebiehať na jeseň, ale opätovne bude súčasťou schvaľovania vami, 

poslancami ten návrh.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 

 

 

 


